

LETTER OF AUTHORISATION FOR CERTIFICATE MAILING SERVICES

股份證書郵寄服務授權書

For Office Use
本公司專用欄

Ref	
-----	--

Name of Company(ies)

股票名稱：

I/We¹

本人/吾等¹：

Authorise²

現授權²：

of **HKID** / **Travel Document No.**³

香港身份證號碼 / 旅遊證件號碼³：

to request the certificate(s) to be sent to me/us by registered / ordinary⁴ mailing service at my/our own risk to the registered address shown on the certificate(s) and confirm that I / we have read and understood the conditions and procedures for applying for the replacement of lost certificates as stated on Computershare's corporate website.

代表本人/吾等要求股份證書以 掛號 / 平郵⁴ 郵遞服務寄發予本人/吾等在股份證書上的登記地址，並確認本人/吾等已閱讀並理解 Computershare 的公司網站所列出申請補發遺失股份證書的條件和程序，及需自行承擔郵誤風險。

Signature(s) of transferee(s)⁵ 承讓人簽名⁵

Date 日期

N.B. 備註

1. Full name(s) of the transferee(s) in English to be inserted in BLOCK CAPITALS.
請用正楷填上承讓人的英文姓名。
2. Full name of authorised person to be inserted in BLOCK CAPITALS.
請用正楷填上正式授權代表的英文姓名。
3. Please tick as appropriate.
請選擇合適的證明文件，並在方格內加上 "✓"。
4. Please tick appropriate service. The fee of registered mailing service is shown on Computershare's corporate website.
請選擇合適的郵寄方法，並在方格內加上 "✓"。有關掛號信的服務收費，請參看 Computershare 的網站。
5. In case of joint holders, all must sign.
所有聯名證券持有人均須簽署。

SHARE REGISTRARS : COMPUTERSHARE HONG KONG INVESTOR SERVICES LIMITED / HONG KONG REGISTRARS LIMITED

證券登記處：香港中央證券登記有限公司 / 香港證券登記有限公司

ADDRESS : SHOPS 1712-1716, 17/F, HOPEWELL CENTRE, 183 QUEEN'S ROAD EAST, WAN CHAI, HONG KONG. TELEPHONE: 2862 8555

地址：香港灣仔皇后大道東一八三號合和中心十七樓一七一二至一七一六號舖 電話：2862 8555